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تهامیدرگفتوگوبا»فرهیختگان«:۱۳نفررادریبلکردمنه۱۴نفر،دیگرمادرمثلمننمیزاید

ونالدو  را می بینند و مرا قبول ندارند وزی ها مسی و  ر امر
فتحاللهزادهبزرگترینبیحرمتیرابهپورحیدریکرد حقمنبودکهجایامثاللطیفیبهجامجهانیبروم
مردماستقلالاهوازراقبولدارندنهاستقلالخوزستان یککمکداوروجدانشرافروختتاسایپاقهرمانشود

نهتنهایکیازخاصترینفوتبالیستهایخوزستانبلکه

یکیازخاصترینفوتبالیستهایایراناست؛پیشکسوتی

کهسابقبراینبااظهارنظریعجیبمبنیبراینکهدریک

بازی۱۴بازیکنرادریبلکرده،خبرسازشدومهاجمیکه

باپاسگلاوکریمباقریگلاولایرانرامقابلاسترالیابه

ثمررســـاندتازمینهصعودبهجامجهانی۹۸فرانسهمهیا

شـــود،هنوزدرذهنبســـیاریازفوتبالدوستانقدیمی

بهعنوانیکبازیکنتکنیکیوگلزننامشبهیادهامانده

اماحالاوبعدازبیشترازدودههپسازآنسالهااینروزها

جایگاهـــیدراینفوتبالندارد.خودشازشـــرایطفعلی

گلایههایزیادیداردویکبارادعامیکندشـــایدایرانی

نیســـتکهدرسالگردصعودتیمملیایرانبهجامجهانی

کسیبااوکارینداردوباردیگرمیگویدحتماخوزستانی

همنیستکهبرایکاربهسراغاونمیآیند.حالاامابهبهانه

اینکهاســـتقلالاهوازتیممردمیومحبوبخوزستانیها

بهلیگاســـتانیســـقوطکردهاستبهسراغشرفتیموبا

اوخاطرهبازیکردیم.گفتوگوی»فرهیختگان«باابراهیم

تهامیرادرادامهمیخوانید.

قرارنیســـتقدیمیهاوبزرگانتیمقدیمیاستقلالاهواز

جمعشدهوکاریبرایشکنند؟

اتفاقـــا یک آقایی آمد که یک کارهایی کند و با آقای جهانداری 

مالک باشگاه هم صحبت کرده بود. در این بین برای جهانداری 

مشـــکلاتی پیش آمد که البته با صحبت هایی که باهم داشتیم 

سعی کردم بخشـــی از آن را حل کنم اما ظاهرا وقتی مشکلش 

حل شـــد زیر حرف هایش زده و اجازه نداد بازهم استقلال اهواز 

رونق بگیرد. متاسفانه خودش هم پول ندارد اما واقعا حیف است 

تیم های ریشـــه داری مثل استقلال اهواز، برق شیراز، شاهین 

اهواز یا ملوان انزلی درحال از بین رفتن هســـتند. در کشور ما 

متاسفانه یک مسئول درست و حسابی نیست که این وضعیت 

را جمع وجور کند، چون اگر این تیم ها نباشـــند تماشاگری هم 

طبیعتا در فوتبال وجود نـــدارد و جوان ها هم برای بازی کردن 

تحریک نمی شوند و برای پرکردن اوقات فراغت خود به پارک ها 

و خیابان ها می روند و این موضوع از نظر وجدانی درست نیست، 

به خصوص در خوزستان که هواداران و مردم عشق به استقلال 

اهواز را دارند. البته ما یک استقلال خوزستان هم الان داریم ولی 

مردم دوســـتش ندارند و این تیم را نمی خواهند که این موضوع 

هم طبیعی است. 

یعنیباوجوداینکهاستقلالخوزستانیکبارهمقهرمان

شدمردمخوزستاندوستشندارند؟

بله، درســـت است که برای قهرمانی این تیم تماشاگر زیاد آمد 

اما آن تماشـــاگر برای خوزستان به ورزشگاه رفت و نه برای اسم 

اســـتقلال خوزستان! الان چرا این تیم هوادار و تماشاگر ندارد 

و چـــرا تا قبـــل از کرونا ۱۰۰ نفر هم به ورزشـــگاه نمی رفتند تا 

بازی های این تیم را تماشـــا کنند؟ آن تعصب خوزستان بود که 

آن همه تماشاگر را برای بازی با ذوب آهن در هفته پایانی لیگ 

به ورزشگاه کشاند. 

خودشـــماکجامشغولهســـتیدوچرادرفوتبالفعالیت

نمیکنید؟

من در خانه ام مشغول هستم و در چهاردیواری دورم با عکس های 

بچه هایم بازی می کنم. 

یعنیفوتبالایراننبایدازامثالابراهیمتهامیبهرهمند

شود؟

خیر این سیســـتمی که به ورزش حاکم شد، متاسفانه آدم سالم 

نمی خواهد. خودتان در جریان هستید من که بچه آبادان هستم 

و افتخار می کنم که خوزستانی هستم باید بیرون بمانم. از شما 

ســـوال می کنم الان چند تیم در خوزســـتان در لیگ برتر بازی 

می کنند؟ اما در شهر خودم به من می گویند تهامی بیشتر برای 

اهواز بازی کرده و نباید در آبادان کار کند. قبول این حرف درست 

امـــا آقای پیروانی برای آبادان بـــازی کرده یا آقای قنبری اصلا 

یک شـــورت ورزشی دارد که الان کمک آقای پورموسوی است. 

خود آقای پورموسوی یادش رفته که یک روز حاضر بود ساکم را 

حمل کند و با من عکس بگیرد، حالا او سرمربی نفت آبادان شد 

و اشـــکالی ندارد، بالاخره هرکسی یک توانایی دارد و می تواند 

پیشرفت کند اما آقای پیروانی کجا در فوتبال آبادان بازی کرده 

یا امثال قنبری کجا بودند؟ بچه های آبادان که می گفتند تهامی 

حقی در آبادان ندارد آیا اینها در آبادان حقی دارند؟ یک زمانی 

شـــاید حقی به بچه های آبادان می دادند و یک زمان شاید خود 

من هم حق را به هواداران آبادانی می دادم اما الان تماشـــاگران 

چه چیزی می توانند به من بگویند؟ آن زمان من کوتاه می آمدم 

اما الان آنها کوتاه می آیند یا نســـبت به مـــن حقی دارند؟ من 

اصیل ترین بچه آبادان هستم و همه می دانند که تمام اجدادم 

در این شهر زیارتگاه هستند اما در این فوتبال دلال ها هرکاری 

دوست دارند می کنند. 

شـــماخاطراتزیادیبااستقلالاهوازداریدواقعااینتیم

حیفنمیشود؟

من از ســـال ۶۸ تا زمانی که فوتبالم به اتمام رسید بیشتر دوران 

بازیگری را در این تیم بازی کردم. 

حتمافصلششـــملیگبرتررابهیادداریدکهاســـتقلال

اهـــوازتامرزقهرمانیهمپیشرفتامادرنهایتســـایپابه

قهرمانیرسید.

متاسفم برای آن کمک داوری که در بازی هفته پایانی اصلا روی 

خط پرچم نبود و تصمیم گیری کرد. بعد از آن صحنه به افشاریان 

گفتم فیلم این بازی را از زیر سنگ هم شده پیدا و ثابت می کنم 

که در آن صحنه به ضرر استقلال اهواز قضاوت شد. کمک داور 

3۰متر با پرچم فاصله داشت، چطور تشخیص داد که توپ بعد 

از برخورد به تیر دروازه وارد آن شـــده و برگشـــته است، در حالی 

که این اتفاق نیفتاد. اسم کمک داور یادم نیست اما او وجدان و 

معرفت و مردانگی اش، همه را فروخت. اگر هم او را می شناختم 

هم اسمش را به زبان نمی آوردم چون آدم خوبی نبود و وجدان و 

آخرتش را به خاطر سایپا فروخت تا این تیم قهرمان شود. اتفاقا 

آن روز یک روز زیبا برای استان خوزستان بود، چراکه مقارن شده 

بود با روز آزادسازی خرمشهر و روز خوشحالی مردم خوزستان به 

شـــمار می رفت اما آن کمک داور این خوشحالی را به مردم حرام 

کرد. ما در آن فصل تا مرز قهرمان شدن هم با فیروز کریمی رفتیم 

و می توانستیم قهرمان شویم. 

ازدورانکاربافیروزکریمیچهخاطراتیدارید؟

آقافیروز یکی از بهترین مربیان ایران بوده و هست و همیشه هم 

کارش در ســـطح بالا بوده. آن زمان که هیچ کس به فکر کارهای 

تاکتیکی و تکنیکی نبود و بازیکنانی که اســـتعداد داشـــتند و 

می توانستند کار را دربیاورند اما از استعداد خود خبر نداشتند، 

آقافیروز روی آنها شناخت داشت و آنها را به فوتبال معرفی می کرد. 

با این ســـرمربی خاطرات زیـــادی دارم و از صحبت ها تا کارهای 

داخل زمینش همه و همه خاطره هســـتند. درست است که در 

اســـتقلال اهواز فوتبال حرفه ای بازی می کردم اما وقتی فیروز 

کریمی آمد، فوتبالم چندبرابر به چشم آمد و تازه برایم روشن شد 

که فوتبال چیست. 

ازلحاظغیرفنیچهخاطراتیبافیروزکریمیدارید؟

او همیشـــه صحبت های شـــیرینی می کرد و واقعا شـــخصیتی 

دوست داشتنی داشت و همه جذب حرف های او می شدیم. کریمی 

در مواقع لازم به خوبی با صحبت هایش به بچه ها شوک می داد و از 

لحاظ روحی و روانی هم با بچه ها خیلی خوب کار می کرد. 

یکیازبازیهایخاطرهانگیزاستقلالاهوازدرتهرانمقابل

پرســـپولیسبود.دردیداریکه۵بریکشکستخوردید

وتکگلاینتیمرادرحالیبهثمررســـاندیدکهعابدزاده

ازوســـطزمینیکگلبهاســـتقلالاهواززداماداورآنرا

آفسایداعلامکرد.

با اینکه سالیان ســـال گذشته اما متاسفم برای برخی مربیان 

که شایســـتگی بازیکنان را نمی بینند. در آن سال من بازیکن 

تیم ملی بودم اما ســـرمربی تیم فقـــط ۲۰ دقیقه به من بازی 

داد، البته این تشخیص باقری نیا به عنوان سرمربی بود که من 

به عنوان بازیکن تیم ملی بیرون بنشینم و ۲۰ دقیقه بازی کنم، 

من هم به عنوان بازیکن نمی توانستم اعتراض کنم. درخصوص 

گل عابدزاده که از وســـط زمین زد هم باید بگویم این گل واقعا 

آفساید بود چون او نمی توانست از وسط زمین مستقیم به قصد 

گل شوت زنی کند. 

خودشمابهاینشکلعجیبوغریبگلزدهاید؟

من هم یک بار از وسط زمین گل زدم اما یادم نیست به چه تیمی، 

البته در بازی های داخل استان. 

اظهارنظرتاندربارهدریبلکردن۱۴بازیکندریکصحنه

بسیارجالببود.واقعاایناتفاقافتاد؟

نگفتم ۱4 بازیکن بلکه گفتم ۱3،۱4 بازیکن! البته الان صحبت 

خاصی ندارم و نمی خواهم به آن بپردازم اما چنین اتفاقی واقعا 

افتاد از شما هم می خواهم به آن نپردازید، متاسفانه جوان های 

ایـــن دوره زمانه این مباحث را نمی پذیرند، چون ندیده اند. الان 

آنها رونالدو و مسی را می بینند و دیگر من را قبول ندارند. اشکال 

هم ندارد چون ندیده اند و یادشان نیست و اگر می دیدند حتما 

قبول می کردند که من هم بازیکن دریبل زن و تکنیکی بودم. 

البتهگفتهبودیددردنیایفوتبالمثلابراهیمتهامیبازیکن

رویدستشنمیآید!

هرکسی ذات خودش را خوب می شناسد که چطور بازیکنی است. 

من به خاطر شناختی که روی خودم داشتم گفتم و به قول مهندس 

صالحی از بزرگان استقلال مثل من مادر نزاییده و نخواهد زایید! 

بالاخره هرکســـی یک سر و شـــکل و توانایی هایی دارد و منظور 

صالحی این بود که دیگر کسی مثل ابراهیم تهامی نمی آید. 

بهعنوانیکیازعواملتاثیرگذاردرصعودتیمملیایرانبه

جامجهانی۹۸فرانسهچطوردرسالگردایندیدارکمتراز

شماسراغمیگیرندوهمهسراغخدادادوعلیداییوکریم

باقریوسایرینمیروند؟

درســـت می گویید چون من ایرانی نیســـتم! اگـــر بودم به جام 

جهانی می رفتم و لطیفـــی و امثال لطیفی ها نباید می رفتند و 

این حق من بود. 

یکمدتهمبرایاستقلالتهرانبازیکردید.ازحضوردر

اینتیمچهخاطراتیدارید؟

بله همراه با مرحوم پورحیدری اســـتقلال را در آسیا تا چهار تیم 

برتر قاره بالا آوردیم اما متاسفانه با مدیرعامل شدن فتح الله زاده 

او حرمت منصورخان را نگه نداشت و این مربی را کنار گذاشت. 

فتح اللـــه زاده اجازه نداد حداقل پورحیـــدری این دو بازی را هم 

پشت سر بگذارد. در آن دوره فتح الله زاده بزرگ ترین بی احترامی 

را به پورحیدری کرد. روح منصورخان شـــاد اما فتح الله زاده که 

برای او متاسف هستم می توانست بعد از آسیا پورحیدری را کنار 

بگذارد و ناصر حجازی را بیاورد. خدا ناصرخان را هم رحمت کند 

اما در دو دیدار پایانی یک دقیقه هم از من اســـتفاده نکرد و تیم 

هم چهارم آسیا شد. 

نکتهاینجاســـتکهحدود۱۰سالبعدهمفتحاللهزادهبه

ناصرحجازیوفادارنماندودراواســـطلیگاورابرکنارکرد

وفیروزکریمیراآورد.

در این مورد نمی توانم صحبت کنم چون در آن دوره نبودم و فقط 

می توانم درخصوص زمانی که خودم بودم و مســـائل را از نزدیک 

دیدم، حرف بزنم. 

درحالحاضرنتایجوشرایطاستقلالرادنبالمیکنید؟

بله من اســـتقلالی هستم و اســـتقلال هم تیم خوبی است اما 

متاســـفانه نمی دانم چرا امسال خوب بازی نمی کند، علت این 

موضوع را نمی دانم در حالی که این تیم پارســـال خیلی زیباتر 

بازی می کرد اما امسال این طور نیست. 

دلیلاینموضوعچیستیعنیاعتقادداریدبهخاطرفکری

ایناتفاقافتادهاست؟

دلیلش را باید از خود فکری پرسید هرچند او پسر بسیار خوبی است 

و من او را دوست دارم و زمانی هم که بازی می کرد بازیکن بسیار 

با غیرتی بود اما از لحاظ فنی در دوران مربیگری شناخت زیادی 

از او ندارم، البته در تیم های ســـابقش مثل نفت مسجدسلیمان 

نتایج خوبی گرفت. 

شماهنوزهمخودتانرااستقلالیمیدانید؟

خودم را یک استقلالی قدیمی می دانم و تا زمانی که زنده هستم 

طرفدار این تیم می مانم. 

یکاستقلالدیگرهمدرلیگدستهاولحضورداردبهنام

استقلالملاثانی.شرایطاینتیمچطوراست؟

بچه های ملاثانی بچه های خیلی خوبی هســـتند اما مشکلات 

مالی دارند و اگر مســـئولان مشکلات مالی آنها را حل می کردند 

می توانستند دو سه بازیکن خوب جذب کنند تا کمک حال این 

تیم باشند. این تیم آینده خوبی دارد اما به شرط آنکه به آن برسند 

وقتی نرسند به چه دردی می خورد اگر به تیمی نرسند شرایطش 

می شود مثل استقلال اهواز. الان این تیم کجاست؟ اگر به بقیه 

تیم ها نرسند آنها هم نابود می شوند. 

اگرصحبتخاصیباقیماندهبفرمایید.

نمی دانم آخر ســـر من خوزستانی هستم یا نه. اگر هستم مردم 

خوزســـتان قضاوت کنند. و در پایان هم متاسفم برای مسئولان 

سیاسی و ورزشـــی استان که با من و امثال من این طور کردند. 

آنها خیلی با ما بد تا کردند. فقط زمانی که انتخابات می شـــود 

می آیند یک خم من و امثال من را می گیرند تا برایشان تبلیغ کنیم. 

واکنشسرمربیبرایتونبهفیکسشدنجهانبخشمقابلآرسنال

پاتر:علیشایستهاینفرصتبود

علیرضا جهانبخش پس از مدت ها دوباره فرصت بازی در ترکیب ثابت برایتون را به دست آورد و این بار مقابل آرسنال فیکس شد اما نتوانست مانع 

از شکســـت تیمش در این دیدار حســـاس شود. وینگر ایرانی برایتون فرصت خوبی نیز در نیمه نخست به دست آورد که ضربه او را برند لنو، گلر 

آرسنال به خوبی مهار کرد. جهانبخش پس از این مسابقه و حضور 74دقیقه ای مقابل توپچی ها درباره بازی گفت: »توانستیم نمایش قابل قبولی 

ارائه کنیم. اگر چند بازی اخیر ما را بررســـی کنید می بینید که در هر مســـابقه 4 یا 5فرصت مناسب گلزنی ایجاد می کنیم اما با بدشانسی این 

موقعیت ها را از دست می دهیم. باید بیشتر تلاش کنیم تا از این فرصت ها استفاده کرده و آنها را به گل تبدیل کنیم. در این بازی نتوانستیم به 

موفقیت برسیم و شانس های خوبی را از دست دادیم. تیم ما این توانایی را دارد که بهتر از این ظاهر شود و اوضاع را به سود خود تغییر دهد.«

جهانبخش در این فصل بیشتر از قبل توسط پاتر به بازی گرفته می شود و در دیدارهای اخیر تیمش شانس بیشتری برای بازی داشته اما هنوز 

نتوانسته در گلزنی یا ارسال پاس گل موفق باشد. او درباره شرایط تیمش در این هفته ها گفت: »با کسب چند برد پیاپی می توانیم در جایگاه 

به مراتب بهتری قرار بگیریم. به آن اعتمادبه نفس و انگیزه نیاز داریم تا بتوانیم در این برهه از فصل که بازی ها فشـــرده تر برگزار می شـــود، نتایج 

بهتری بگیریم و از این موقعیت خارج شویم.«

شاگردان پاتر تنها 4۸ساعت پیش از شکست یک بر صفر برابر آرسنال در روز سه شنبه به مصاف وستهام رفته بودند و 

او برای جلوگیری از مصدومیت بازیکنان چاره ای جز ایجاد تغییرات زیاد در تیمش نداشت. به همین دلیل ۶بازیکن 

جدید در ترکیب قرار داد و البته از انجام آن دفاع کرد: »فکر نمی کنم این تصمیم اشـــتباهی بوده باشـــد. اگر در 

نیمه نخســـت نمایش خیلی خوبی نداشـــتیم می شد از تغییرات در ترکیب تیم ایراد گرفت اما فکر می کنم 

ما برابر تیمی همچون آرســـنال عملکرد خوبی ارائه کردیم. از نمایش بازیکنانم راضی هستم و خیلی 

خوب همدیگر را درک می کردند. به نظرم تیم روند رو به جلویی داشت و درمجموع راضی هستم.«

او همچنین درباره استفاده از جهانبخش در این مسابقه و حضور او در پست مهاجم تیم به جای 

نیل موپای گفت: »علی در تمرینات بســـیار خوب بود و کادرفنی تیم را متقاعد کرد تا او را در 

ترکیب تیم قرار دهیم. او شایسته این فرصت بود. باید به همه بازیکنان فرصت کافی داده شود 

تا بتوانند توانایی خود را نشان دهند و باید از تمام داشته های خود استفاده کنیم.«

ســـایت »آرگوس« نیز در پایان این مسابقه به بررسی عملکرد بازیکنان برایتون در این مسابقه 

پرداخت و درباره جهانبخش که به او نمره ۶ از ۱۰ داده نوشت: »او روی ارسال برناردو می توانست 

عملکرد بهتری داشته باشد اما این فرصت را از دست داد. همچنین بهترین شانس برایتون در 

نیمه اول را او به دست آورد که ضربه خوب این بازیکن ایرانی را لنو به خوبی دفع کرد.«

سومینبازیکنبرتروبهترینمهاجملیگ

زاهدیسورپرایزلیگاوکراین

شـهاب زاهـدی در نیم فصـل نخسـت رقابت هـای لیـگ اوکراین نمایـش قابل قبولی در 

ترکیب المپیک دونتسـک ارائه کرد و حالا در نظرسـنجی ای که از مربیان و کاپیتان ها 

دربـاره بهتریـن بازیکنـان ایـن لیـگ در نیمـه نخسـت فصل صـورت گرفته بـا 9۱امتیاز 

در رتبه سـوم قرار گرفته اسـت. سـایت اسـپورت اوکراین درباره این نظرسـنجی نوشـته 

اسـت: »تیم هـای بالانشـین لیـگ اوکرایـن در نیم فصـل نخسـت تلاش داشـتند با ارائه 

فوتبالـی جـذاب و زیبـا هـم بتواننـد هـواداران خـود را راضـی کننـد و هـم نتایـج خوبـی 

کسـب کننـد. در پایـان نیم فصـل اول مربیـان و کاپیتان هـای تیم هـای حاضـر در ایـن 

رقابت هـا بهترین هـا تـا ایـن برهـه از فصـل را انتخـاب کرده انـد کـه در رتبـه نخسـت 

تسـیگانکوف بـا ۱97امتیـاز قـرار دارد و در رده هـای بعدی نیز تایسـون با ۱۱۲امتیاز و 

شهاب زاهدی با 9۱امتیاز قرار دارند.« همچنین سایت »فوتبال« اوکراین نیز در آستانه 

سـال نوی میلادی بهترین های این لیگ در هر پسـت را انتخاب کرده 

که زاهدی عنوان بهترین مهاجم نوک در این فصل را کسب کرده 

است. این سایت در تشریح این انتخاب نوشته است: »سورپرایز 

امسـال لیگ شـهاب زاهدی، مهاجم المپیک دونتسـک بود که 

عملکـرد درخشـانی در ترکیـب تیمش داشـت. بدون هیچ 

تردیدی او یکی از بهترین های لیگ در این فصل بوده 

و تاثیـر زیـادی در تیمـش داشـته اسـت. او حـالا یکی 

از مدعیان کسـب عنوان آقای گلی لیگ اسـت و 

مشـتریان خوبی هم دارد. زاهدی فصل پیش 

در ۲3مسابقه تنها ۶گل زد اما حالا درحالی 

کـه تنهـا ۱۱هفتـه از لیگ سـپری شـده 

موفـق شـده ۸بـار دروازه حریفـان را باز 

کنـد. حتـی ایـن احتمـال وجـود دارد که 

او در ژانویه راهی باشـگاه جدیدی شـود.«

گلزنیمدافعایرانیوپیروزیویکامببعداز۱2بازی

تفضلی:مصدومیتمکابوسواربود

رایان تفضلی، مدافع ایرانی الاصل ویکامب در دیدار این هفته تیمش برابر کاردیف در لیگ 

چمپیونشیپ انگلستان موفق به گلزنی شد تا سه امتیاز حساس به حساب آنها واریز شود. این 

نخســـتین گل او برای تیم جدیدش بود و به ویکامب کمک کرد تا پس از ۱۲ هفته اولین برد 

خود را جشن بگیرد. این مدافع ۲9 ساله در تابستان از هال سیتی راهی ویکامب شد و پس 

از غیبت های طولانی که به دلیل مصدومیت داشت، این هفته سومین بازی اش برای این تیم 

را انجام داد که حاصل آن یک گل بود که از روی یک ضربه کرنر به ثمر رساند. تفضلی پس از 

این دیدار درباره شرایطش در این تیم می گوید: »در دیدار برابر سوانسی دچار آسیب دیدگی 

شـــدم، اما تا آخر ادامه دادم و وضعیتم بدتر شد. این مصدومیت دست کمی از کابوس برایم 

نداشت. به سختی از پس آن برآمدم و دوران دشواری را سپری کردم تا درنهایت این وضعیت 

را پشت سر گذاشتم. خوشبختانه حالا اوضاع مناسبی دارم و می توانم در ترکیب تیمم بازی 

کنم. وقتی گل زدم واقعا حس شوک و تعجب داشتم و باورم نمی شد که توانسته ام دروازه 

آنها را باز کنم. حس بسیار خوبی بود که توانستم به تیمم کمک کنم.« 

آخرین برد ویکامب به دیدار برابر بیرمنگام برمی گردد که بازی را ۲ 

بر یک بردند و پس از آن ۶ باخت و 5 تساوی در کارنامه این تیم 

ثبت شد. آنها با این برد همچنان قعرنشین لیگ هستند، اما تنها 

4 امتیاز تا منطقه امن جدول فاصله دارند و برای ماندن چندان 

ناامید نیستند. تفضلی هم به موفقیت تیمش در ادامه 

مسابقات امیدوارانه نگاه کرده و می گوید: »روند بسیار 

نگران کننده ای داشتیم و اما خوشبختانه در این 

بازی توانستیم نتیجه خوبی کسب کنیم 

و عملکرد بهتری داشته باشیم. فکر 

می کنم بتوانیم این روند را 

ادامـــه داده و از ایـــن 

وضعیت خارج شویم.«


